
Skjeberg Rotaryklubb 

 

Referat fra styremøte 18.oktober 2017  

Møtet ble holdt på Skjeberg Rådhus 

Tilstede: Morten Pehrsen, Ole Enger, Einar Gundersen, Per Sundby, Ole-Kristian Laengen 

Agenda: 
 

1. Referat fra forrige styremøte. 
- Regnskap/budsjett 

Penger fra dugnaden i Kongstenhallen er på gang. Jim Johansen skriver sluttrapport fra 
Hafslundalleen, penger er øremerket fra distriktet. 

- Burma 
Ole Enger sammen Jan Willy Damsleth jobber videre med dette prosjektet. 

- Loppemarked 
Rune presenterer sitt forslag senere. Det var stemning for å samle ting og selge på markedet i 
Høisand neste år. 
 
 

2. Referat fra forberedelser til Intercity møtet 
Ole-Kristian hadde vært på møte i Rakkestad, hvor representanter fra Halden, Rakkestad og 
Skjeberg møtte. 
Intercity-møtet er berammet til 8.mars 2018 i Rakkestad. Rakkestad vil forsøke å få Dale of 
Norway-eier Hilde Midthjell fra Rakkestad som foredragsholder. Det kulturelle innslaget vil 
være Ragnhild Andersen, også fra Rakkestad. Hun har tidligere fått pris av Rakkestad RK for 
unge musikere 
 

3. Korrespondanse fra Distriktet 
- Verdens poliodag 

Vil be Omdømme komiteen om å lage et innslag i SA 
   -     Forslag fra årsmøtet.  

Siden årets Handicamp ble avlyst, ble det fremmet forslag om bruk av midlene. Ett forslag var 
å gi til PolioPluss. Et annet var å gi til et lysprosjekt i Afrika. Avgjørelse er ennå ikke tatt. 

   -    RFE Rotary Friendship Exchange 
Sekretæren sender informasjon til alle medlemmene. 
 
.  

4. Status egen prosjekter 
-  Brosjyren/folderen om Rotary ble godkjent med noen små justeringer 

   - Andre prosjekter. Yrkesmesse 
 Skilting av kirker. Venter på tekst som skal på skiltet. 
 Det blir sannsynligvis ikke noe oppdrag for oss på yrkesmessa i år. 

- CISV hadde søkt Skjeberg RK om penger til sitt prosjekt, men siden detter er litt på siden av   
hva vi støtter, fikk de avslag.  
 

5. AOB 
- Det ble fremmet forslag om at det på årets julebord ble anledning til å ta med ledsager. 

Forslaget ble godtatt, og det ble gjort kjent på dagens møte. 
 
Neste styremøter blir 22.november og 20.desember. 
 
Sarpsborg, 22.oktober 2017 
 
O.K.Laengen 
Sekretær 


